

## Ericsson

### 愛立信有限公司

35/F, PCCW Tower, Taikoo Place, 979 King's Road, Quarry Bay,  
Hong Kong  
Tel: (852) 2590 2388  
Fax: (852) 2590 9550  
Website: [www.ericsson.com](http://www.ericsson.com)  
Email Address: [ehk.communications@ericsson.com](mailto:ehk.communications@ericsson.com)

#### Senior Management

Mr. Peter Fung                      President, Hong Kong & Macau

#### Business Activities

Ericsson is a global leader making 5G a commercial reality, with live 5G networks on every continent across the globe.

Ericsson enables communications service providers to capture the full value of connectivity. The company's portfolio spans Networks, Digital Services, Managed Services, and Emerging Business and is designed to help its customers to go digital, increase efficiency and find new revenue streams. Ericsson's investments in innovation have delivered the benefits of telephony and mobile broadband to billions of people around the world.

Founded in 1876, Ericsson has its headquarters in Stockholm, Sweden. Net sales in 2019 were 227.2 billion SEK. The Ericsson stock is listed on Nasdaq Stockholm and on Nasdaq New York.

#### Parent Company

Company Name: Telefonaktiebolaget LM Ericsson  
Country: Sweden

香港鰂魚涌英皇道 979 號太古坊電訊盈科中心 35 樓  
電話 : (852) 2590 2388  
傳真 : (852) 2590 9550  
網址 : [www.ericsson.com/en](http://www.ericsson.com/en)  
電子郵件 : [ehk.communications@ericsson.com](mailto:ehk.communications@ericsson.com)

#### 高層管理人員

馮家輝先生                      愛立信香港和澳門總裁

#### 業務概況

愛立信是 5G 商業化的全球領導者，在全球各大洲均部署 5G 商用現網。

愛立信助通訊營運商捕捉連接的全方位價值。業務組合橫跨網絡、數碼服務、管理服務和新興業務，致力協助客戶實現數碼化轉型、提升效率和尋找新的收入來源。愛立信持續投資創新，從固定電話到流動寬頻，致力服務全球數十億使用者。

愛立信成立於 1876 年，總部位於瑞典斯德哥爾摩。2019 年的淨銷售額為 227.2 億瑞典克朗。愛立信在斯德哥爾摩的納斯達克 OMX 證券交易所和紐約的納斯達克證券交易所上市。

#### 母公司

公司名稱 : Telefonaktiebolaget LM Ericsson  
國家 : 瑞典